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Samen naar een 
goed resultaat

Een van de aanlegteams van Verheij is de afgelopen tijd druk bezig geweest met het 

realiseren van een beleeftuin bij Het Dijckhuis in Dordrecht. Het Dijckhuis is er specifiek 

voor bewoners met het syndroom van Korsakov. Het is voor de ontwikkeling en het 

welzijn van deze cliënten erg belangrijk dat de tuin aansluit bij de cliënt. Daarom legt 

Verheij bij Het Dijckhuis een beleeftuin aan, die speciaal is afgestemd op de wensen en 

behoeften van de cliënten. 

In de tuin zijn onder andere een jeu de boules-baan en moestuinbakken aangebracht. 

Daarnaast worden de zintuigen gestimuleerd door middel van allerlei beplanting, en 

is er een overdekte schuur waarin cliënten zelf met gereedschap aan het werk kunnen. 

Verheij kreeg ondersteuning van een topstudent landscaping uit Estland, die in het 

kader van een internationale stage meewerkte aan dit project. Eerder won hij zilver  

tijdens het Worldskills Landscaping. 

Projecten van Verheij Integrale groenzorg  

onder de loep

Dagelijks zijn er zo’n 150 medewerkers van Verheij Integrale 

groenzorg –gevestigd i n de groene Alblasserwaard en met steun-

punten door heel Nederland – actief in het onderhoud en de aan-

leg van buitenruimten. Burgertevredenheid dient daarbij altijd 

als uitgangspunt, zo ook bij de projecten in Dordrecht en Stichtse 

Vecht.

Postbezorgers als hulp

Postbezorgers van PostNL gaan Verheij Integrale groenzorg 

ondersteunen in de gemeente Stichtse Vecht. De bezorgers van 

PostNL signaleren tijdens hun werk veranderingen in de openba-

re ruimte en geven deze via een app door aan Verheij. Het bedrijf 

beoordeelt deze meldingen en kan op basis hiervan bepalen 

waar veranderingen in de buitenruimte noodzakelijk zijn. In de 

afgelopen periode is deze werkwijze uitgebreid getest.

De inzet van de bezorgers voor dit doel vloeit voort uit de doel-

stellingen die Verheij Integrale groenzorg heeft op het gebied 

van burger-tevredenheid. 'Het samenwerken met bezorgers is 

van grote waarde voor ons. We willen signalen in de openbare 

ruimte veel sneller oppikken, wat positief is voor de burger', 

benadrukt Wilco Boender, algemeen directeur van Verheij 

Integrale groenzorg. 'We zijn er trots op dat we op deze manier 

gebruik kunnen maken van dit innovatieve initiatief van PostNL', 

aldus Boender. Verheij Integrale groenzorg verwacht door deze 

aanpak sneller te kunnen reageren op signalen uit de buiten-

ruimte van de gemeente. De verwachting van Verheij is dan ook 

dat door deze samenwerking het aantal burgerklachten in de 

gemeente Stichtse Vecht zal dalen.
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Werken op beeldkwaliteit 

Verheij Integrale groenzorg werkt inmiddels in  

verschillende gemeenten volgens het concept ' 

werken op beeldkwaliteit'. Voor burgers is echter 

niet altijd duidelijk wat daar precies mee bedoeld 

wordt. Werken op beeldkwaliteit doet Verheij 

voornamelijk bij gemeentelijke projecten, zoals 

in Stichtse Vecht en Zuidplas. Samen met de 

gemeente worden er afspraken gemaakt over 

de staat van de openbare ruimte, die vervol-

gens vastgelegd worden in de beeldkwaliteit. 

Daaronder vallen bijvoorbeeld de lengte van het 

gras, de hoeveelheid onkruid en de hoeveelheid 

zwerfafval. 

De beeldkwaliteit is altijd het uitgangspunt. In de 

praktijk kan het daardoor voorkomen dat burgers 

de straat er vies uit vinden zien, maar dat er op 

die locatie toch geen werkzaamheden worden 

uitgevoerd. Toch hoeft dit niet te betekenen dat 

de buitenruimte niet netjes bijgehouden wordt.  

Als de schouwer bepaalt dat de buitenruimte er 

op de juiste beeldkwaliteit bijligt, is dat voor de 

uitvoerder een reden om nog geen werkzaam-

0heden uit te voeren. In een animatievideo, te 

vinden op de website van Verheij, wordt deze 

werkwijze nog eens uitgelegd.

Wijziging samenstelling directie

Met ingang van 1 juli 2017 draagt directeur- 

grootaandeelhouder Dick Verheij van Verheij 

Integrale groenzorg de directie van de  

organisatie over aan Wilco Boender en  

Arie in ’t Veld. In de afgelopen jaren is Verheij 

Integrale groenzorg flink veranderd. Niet alleen 

beleeft het bedrijf dit jaar een groei van circa  

dertig procent, ook staan ontwikkelingen in de 

markt op het gebied van contractmanagement,  

participatie en duurzaamheid steeds hoger op  

de agenda. Dick Verheij, die Verheij Integrale 

groenzorg ruim dertig jaar eigenhandig heeft  

opgericht en ontwikkeld, heeft de organisatie in 

de afgelopen decennia veel ruimte gegeven om 

zich verder te ontwikkelen. Deze ontwikkeling 

werd in de afgelopen jaren voor een steeds groter 

deel vormgegeven door het managementteam 

en het middenkader van Verheij. De rol van Dick 

Verheij is hierdoor flink veranderd. In de afgelopen 

periode heeft hij zich dan ook bezonnen op de 

toekomst van zijn rol in de organisatie.

Daarom heeft Verheij, die tevens eigenaar is van 

twee handelsondernemingen, besloten terug te 

treden als directeur van Verheij Integrale  

groenzorg. Hij zal zich als holdingdirecteur  

volledig richten op de bedrijven en de verdere 

uitwerking van de plannen voor nieuwbouw van 

het bedrijfspand van Verheij Integrale groenzorg 

in Sliedrecht. De directie van Verheij Integrale 

groenzorg bestaat vanaf 1 juli afzonderlijk naast 

de bestuurder Dick Verheij uit Wilco Boender als 

algemeen directeur en Arie in ‘t Veld financieel 

directeur. De laatste twee zijn al meer dan tien jaar 

bij het bedrijf werkzaam en lid van het manage-

mentteam. Een ervaren middenkader zal de 

nieuwe directie terzijde staan.

Feestelijke opening tuin Borghave

Op woensdag 21 juni werd in Zwijndrecht het  

gerenoveerde wooncomplex Borghave in 

Zwijndrecht, onderdeel van Cedrah, feestelijk 

geopend. Na anderhalf jaar werk is het complex 

gereed en genieten alle bewoners van hun ver-

nieuwde appartement. De renovatie van het com-

plex is uitgevoerd door aannemer Vastbouw uit 

Rijssen, waarna Verheij Integrale groenzorg ook de 

tuin opnieuw heeft aangelegd.

In de tuin staat naast mooie beplanting ook een 

bijenhotel, dat ter gelegenheid van de renovatie en 

herinrichting door Verheij is geschonken. ‘Het is een 

hotel met logies en ontbijt’, aldus Christiaan van 

de Wege van Cedrah. ‘Slapen kan in het bijenhotel, 

het ontbijt kan genuttigd worden in de nieuw aan-

gelegde tuin.’ Bewoners en personeel konden de 

tuin en het bijenhotel bezichtigen, onder het genot 

van muziek van beiaardier Boudewijn Zwart, nadat 

een grote hoeveelheid ballonnen was losgelaten 

in de liftschacht van het genoveerde pand. Tijdens 

een korte openingsbijeenkomst ontving Christiaan 

van de Wege daarnaast uit handen van architect 

Roosros namens de bewoners een mooie oude 

prent van de omgeving.

Na de renovatie voldoet het complex van Borghave 

aan de hedendaagse eisen van comfort, energie-

zuinigheid en rolstoeltoegankelijkheid.  

De 31 appartementen zijn volledig zelfvoorzienend 

en levensloopbestendig, waardoor bewoners zo 

lang mogelijk zelfstandig thuis kunnen wonen.
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